
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Ne urejajmo prostora stihijsko
O infonoadji o stanju urejanja prostora v občini
— delegati so jo ocenili kot dobro pripravljeno
gradivo predvsem spričo celovilega pregleda — je
razprava široko tekla v delegatsid bazi. To potrju-
jejo poglobljene in razvejane misli, pobude in
predlogi delegatov. Bilo jih je veliko zatorej je bil
sprejet tudi sklep, da jih izvršni svet obravnava in
upošteva pri izdelavi akdjskega programa na tem
področju.

Nekaj osrednjih misli iz razprave - v občini, kot
tudi v mestu kljub pobudam še vedno nismo
uspeli zagotoviti dolgoročnih usmeritev razvoja
prostora, zaradi česar prihaja do nepravilnosti pri
varčevalni izrabi prostora; - čitnprej je potrebno
dolgoročno opredeliti izrabo barjanskih površin,
ki nudijo možnosti povečanja kmetijske proi-
zvodnje; kljub sprejemu zakona o varovanju
kmetijskih zemljišč, delegati opozarjajo na nuj-
nosti doslednjega varovanja le-teh pred kakršno-
koli pozidavo., z okrepljeno davčno inšpekcijo je
treba poostriti nadzor nad zeljiško kupoprodajni-
mi pogodbami; dosledno je potrebno izhajati na
zajemanju mestne rente in le-to usmerjati v uspo-
sabljanje zemljišč, da bomo dosegli nacionalno
uporabo prostora; reorganizacija cestnega gospo-
darstva nikakor ne sme negativno vplivati na
gradnjo in rekonstrukcijo lokalnih in krajevnih
cest; glede izredno dragih storitev na področju
komunalne opreme zemljišč, ki so že pozidane s
črnimi gradnjami. npr. Rakova Jelša, so se dele-
gati zavzeli za širšo družbenopolitično akcijo, s
katero bi zagotovili vsaj delno komunalno oprem-
ljenost po predhodni strokovni presoji ustreznosti
take ureditve na posameznem področju . . .

Odločna je bila delegatska zahteva, da je neob-
hodno potrebno skrajšati postopke in zaostriti
ukrepe, če želimo učinkoviteje preprečevati ne-
dovoljene gradnje. Pri tem pa so opozorili, da so
bili enaki sklepi sprejeti že ob obravnavi proble-
matike nedovoljenih gradenj v občini, a se po-
stopki še vedno niso skrajšali.

Informacija o gospodarjenju
sprejeta

O njej sta razpravljala družbenopolitični zbor
in zbor združenega dela. Delegati so ga sprejeli z
oceno, da daje kontinuiran pregled nad uspeš-
nostjo poslovanja O Z D kot tudi pobude za po-
trebne sanacijske ukrepe v posameznih OZD.

Delegati družbenopolitičnega zbora pa so me-
nili, da slabemu poslovanju poleg objektivnih
problemov botrujejo tudi subjektivni faktorji kot
odnosi in podobno. Ob pripravi naslednje tovrst-
ne informacije združenega dela s področja občine

se medsebojno povezujejo z namenom radonal-
nejšega in učinkovitejšega poslovanja. In še po-
buda tega zbora: predlaga izvršnemu svetu kot
tudi njegovemu komiteju za gospodarstvo, da ob
sodelovanju družbenopolitičnih organizacij v ob-
čini obravnava problematične O Z D ter jim s po-
močjo drugih dejavnikov strokovno pomagajo pri
razreševanju tekočih problemov.

Delegati so obravnavali in sprejeli predlog od-
loka o spremembi in dopolnitvi odloka o občin-
skem proračunu, spregovorili pa so tudi o tem
kako uresničujemo politiko varstva pred požari.
K slednji so dodali predlog, da je potrebno izdela-
ti informacijo o požarni problematiki v občini s
poudarkom na delu in problematiki prostovoljnih
gasilskih društev ob tem pa skrbeti, da se v vaseh
in zaselkih zagotovi najnujnejša gasilska oprema.


